
 
УКРАЇНА 

 УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

 ПРОТОКОЛ 

позачергового четвертого пленарного засідання 

 чергової ХVІ сесії міської ради VІIІ скликання  

 

 

02, 14 березня 2022 року                                  м. Ужгород 

 

Усього депутатів:   38 

Присутні на сесії 02.03.2022: 31 (список додається) 

Присутні на сесії 14.03.2022: 33 (список додається) 

Запрошених:          11 (список додається) 

 

 

Андріїв Б.Є. (далі 

– Головуючий) 

 Привітався з присутніми. Оголосив реєстрацію депутатів. 

Повідомив, що сьогодні скликано позачергове засідання сесії, 

оскільки терміново необхідно внести зміни до «Програми 

додаткових гарантій соціального захисту громадян на 

2020-2022 роки» та відповідно зміни до бюджету. 

Головуючий  

 

 

У залі 

Головуючий 

 За результатами реєстрації (31 депутат плюс міський 

голова), оголосив позачергове четверте пленарне засідання 

ХVI сесії міської ради VIII скликання відкритим. 

Звучить Державний Гімн України. 

 Повідомив про присутнього на сесії депутата 

Закарпатської обласної ради Плавайка Є.В. Зазначив, що вчора 

відбулася зустріч з керівниками фракцій в обласній раді, яку 

проводили голова ради та голова військової адміністрації. 

Звернув увагу на те, що потрібно запобігати проявам 

міжнаціональної та міжетнічної ворожнечі, громадяни повинні 

об'єднатися у боротьбі проти одного ворога, який напав на 

Україну. 

 Подякував волонтерам та усім ужгородцям, які працюють 

цілодобово, щоб надати посильну допомогу тимчасово 

переселеним особам, збройним силам України і територіальній 

обороні. 

 Зазначив, що цілодобово також працює координаційний і 

аналітичний центр, де задіяні працівники міської ради. Крім 

того, вони працюють  у центрі комплектування, в місцях, де 

готують і розносять їжу, приймають і розподіляють 

гуманітарну допомогу та ін. 

 Поінформував, що звертаються мери європейських міст, 



які хочуть укласти угоду про партнерство і надати посильну 

матеріальну допомогу Україні, зокрема сьогодні був такий 

дзвінок з м. Попрад  (Словаччина). Зв’язувалися з міською 

радою мери й інших міст: Кросно, Жешув, Кошиці, 

Михайлівці, Сату-Маре, Тиргу-Муреш та ін. Подякував усім, 

хто долучився до організації роботи, щоб Україна отримала 

допомогу. 

 Поставив на голосування порядок денний та регламент 

роботи сьогоднішнього засідання за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 2  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 3  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 4  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 5  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 6  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 7  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 8  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 9  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 10  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 11  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

 З НИХ: "ЗА":  32 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 



Порядок денний та регламент роботи позачергового четвертого 

пленарного засідання чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІIІ 

скликання прийнятий (додається). 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

позачергового четвертого пленарного засідання 

чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІIІ скликання 

 

02 березня 2022 року       м. Ужгород 

 

 

1. (проєкт № 736) Про зміни до Програми додаткових гарантій соціального 

захисту громадян на 2020 – 2022 роки. 

Доповідає: Келемец А.М. – директор департаменту соціальної  

політики. 

2. (проєкт № 737) Про зміни до бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади на 2022 рік. 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та  

бюджетної політики. 

3. Різне. 

 

 

Р Е Г Л А М Е Н Т 
роботи позачергового четвертого пленарного засідання  

чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІІІ скликання 

 

 

02 березня 2022 року       м. Ужгород 

 

Початок роботи сесії       о 16.00 год. 

Розгляд першого – другого питань до 10 хв. 

Для виступів в порядку обговорення до 3 хв. 

Для інформації в «Різному» до 5 хв. 

 

 

Міський голова         Богдан АНДРІЇВ 

 

 

1. Проєкт №736 «Про зміни до Програми додаткових гарантій соціального захисту 

громадян на 2020 – 2022 роки». 

Доповідає: Келемец А.М. – директор департаменту соціальної політики. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 736 «Про 

зміни до Програми додаткових гарантій соціального захисту 

громадян на 2020-2022 роки» за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 



 1  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 2  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 3  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 4  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 5  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 6  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 7  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 8  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 9  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 10  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 11  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

З НИХ: "ЗА":  32 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до Програми додаткових гарантій соціального захисту 

громадян на 2020 – 2022 роки» прийнято (додається). 

 

2. Проєкт №737 «Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади на 2022 рік». 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 737 «Про 

зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади на 2022 рік» за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 0. 



№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 2  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 3  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 4  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 5  Борисенко Олександр Олександрович  ЗА 

 6  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 7  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 8  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 9  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 10  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 11  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Ковальський Анатолій Володимирович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Прозор Євгеній Ігорович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

З НИХ: "ЗА":  32 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної громади 

на 2022 рік» прийнято (додається). 

 

Головуючий  Подякував депутатам за роботу. Оголосив перерву в 

роботі четвертого пленарного засідання XVI сесії міської ради 

VІІІ скликання. 

 

Після перерви 14 березня 2022 року 

 

Андріїв Б. Є. (далі –  Привітався з присутніми. Оголосив реєстрацію 



Головуючий)  депутатів, за результатами якої (32 депутати плюс міський 

голова), повідомив, що сесія повноважна. 

 

 

 

У залі  

 

Головуючий 

 Зазначив, що в Україні, на жаль, тривають бойові дії, 

загинули два воїни, мешканці м. Ужгород. Також надійшла 

інформація про ще одного загиблого ужгородця В. Бесагу. 

Хвилина мовчання за загиблими воїнами. 

  

 Звернув увагу, що потрібно доводити до відома 

правоохоронних органів інформацію про підозрілих 

громадян, які розповсюджують неправдиві дані, що 

призводить до дестабілізації обстановки в місті. Повідомив, 

що такі прецеденти вже були. Подякував усім працівникам, 

депутатам і волонтерам, мешканцям міста, які працюють у 

пунктах прийому і розподілення гуманітарної допомоги, 

чергують у місцях проживання тимчасово переселених осіб 

із зони бойових дій та усім, хто допомагає у такий нелегкий 

для українців час.  

 Зазначив, що ситуація в регіоні стабільна, усі структури 

працюють злагоджено, цілодобово без вихідних так само, як 

і добровольці та загони територіальної оборони. Відмічалися 

незначні правопорушення, але в цілому ситуація 

контрольована.  

 Нагадав, що в місті лунала повітряна тривога під час, 

якої повинно вимикатися вуличне освітлення. Проте цього 

разу виникла проблема, оскільки вимикання здійснюється 

через мережу Інтернет, яка була перевантажена, тому 

наступного разу це буде зроблено у ручному режимі. Також 

зазначив, що сьогодні його заступник Ю.Рахівський разом з 

працівниками міської ради та представниками 

управлінських компаній ще раз перевірить усі будинки, щоб 

поінформувати мешканців, куди вони повинні йти і як діяти 

у разі оголошення повітряної тривоги. Зауважив, що силами 

деяких підприємців і депутатів було приведено в належний 

стан підвали, напівпідвальні приміщення, де люди мають 

змогу перебувати під час повітряної небезпеки. 

Волосянський О. П. 

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Висловив нерозуміння щодо заяви міського голови про 

те, що м. Ужгород вже не в змозі приймати біженців. На 

його думку, замість подібних заяв, потрібно краще 

налагодити логістику, аби прийняти усіх бажаючих. 

Нагадав, що під час повені у 1998 і 2001році, Ужгороду 

допомогла вся Україна. Висловив думку, що депутати і 

міський голова повинні звернутися до підприємців, щоб 

вони надали приміщення, житлові або нежитлові, які не 

використовуються, але з комунікаціям для поселення людей. 

Звернув увагу на новий торговий центр, що знаходиться на 

пл. Поштовій, в якому можна було б розмістити 

переселенців. Закликав міського голову показати гідний 



приклад. На його думку, м. Ужгород повинен прийняти усіх 

бажаючих, а не відсилати їх до інших міст. 

У залі 

Головуючий 

Галас.  

 Зазначив, що це була погоджена заява з керівництвом 

області, оскільки понад 13 тис. людей пройшли через центр 

реєстрації. Ні одна людина не залишилась на вулиці, усі 

розселені. Проте керівництво повинно було зробити таку 

заяву, оскільки місто перенаселене і більше можливостей 

немає. Наразі здійснюється поселення і в інших містах та 

селах Закарпаття. Зазначив, що навіть після оголошення цієї 

заяви в м. Ужгороді поселили ще тисячу людей. Проте 

наголосив, що місто свої можливості вичерпало у наданні 

гідних умов людям для проживання. Тому влада вимушена 

була попередити про це. Закликав не маніпулювати цією 

ситуацією. Додав, що до розселення долучилися районна 

адміністрація та інші ОТГ, які створюють резерв. 

 Подякував керівникам шкіл, дошкільних навчальних 

закладів, працівники яких допомагають переселенцям, 

ФОПам, департаменту соціальної політики, який налагодив 

систему обліку харчування, усім підприємцям, які всіляко 

допомагають, волонтерам, які працюють цілодобово.  

 Щодо чоловіків переселенців, які привезли сім'ю і 

хочуть повернутися назад, то їм також надається можливість 

переночувати, поїсти і дочекатися транспорту. 

Мандич Ю. В.  

Фракція «Партія 

Твого міста» 

 Подякував колегам за роботу протягом усіх днів, які 

триває війна. Позитивно відмітив вступ депутата 

Волосянського О.П. до територіальної оборони.  

 Щодо ситуації з розселенням, зауважив, що багато 

релігійних організацій поселяють вимушених переселенців. 

Проте, щоб мати розуміння, яким чином надати усі 

необхідні умови для проживання, потрібно самим бути 

присутнім при такому поселенні, хоча би протягом доби.  

 Відмітив існування ще однієї важливої проблеми, яка 

стосується громадян ромського походження, які прибувають 

із зони бойових дій, у сім'ях яких щонайменше троє дітей в 

кожній. Багато з них не укладали шлюбів офіційно, тому не 

мають відповідних документів, натомість у деяких по 6-7 

дітей, а батька можуть забрати на фронт.  

 У зв’язку з цим, звернувся до міського голови з 

проханням якимось чином допомогти у вирішенні цієї 

ситуації. Видати розпорядження, яким залучити відповідні 

структурні підрозділи, зокрема службу у справах дітей, 

опікунські ради чи РАКС. Наголосив, що потрібно 

вирішувати питання з їхніми документами зараз, оскільки 

ситуація з часом може погіршитись, наголосив, що на двох 

дорослих припадає 5-ро дітей. 

Головуючий   Надав слово депутату Штефаньо В.П. 



Штефаньо В. П. 

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Особисто подякував усім підприємцям, які долучилися 

і допомогли, але додав, що попереду ще багато роботи. 

 Підняв питання зайнятості вимушених переселенців, 

оскільки багато з них досить дезорієнтовані у місті і не 

знають, що їм робити далі. Тому висунув пропозицію 

налагодити більш тісну співпрацю з центром зайнятості. 

Тобто зорганізувати роботу тут, в Совиному гнізді, де  

повідомляти про робочі місця, адже підприємці готові 

працевлаштовувати людей. Для цього, на його думку, 

потрібно, щоб управління економічного розвитку 

налагодило тісну співпрацювало з центром зайнятості, щоб 

відразу на місці надавати інформацію про робочі місця 

вимушеним переселенцям. 

Мелкумян А. С.  

Секретар ради 

 Наголосив, що потрібно відпрацювати алгоритм 

взаємодії між громадянами, які бажають працювати у місті 

та підприємцями, яким необхідні працівники, щоб між ними 

була поінформованість. 

Головуючий  Зазначив, що робота у цьому напрямку проводиться. 

Подякував працівникам управління програмного та 

комп’ютерного забезпечення, які разом з фахівцями з м. 

Києва розробили спеціальну програму обліку усіх прибулих 

переселенців, де вказана інформація про них, в тому числі і 

професія. Програма допомагає в частині розселення 

громадян і нею користуються у всій області. Крім того, 

формується перелік професій і бажаючих працювати. Збір 

цієї інформації проводиться у місцях, де проживають 

тимчасово переселені громадяни. 

Мелкумян А. С.   Запропонував міському голові дати доручення 

уповноваженим структурним підрозділам міської ради 

зробити тимчасовий порядок спрощеного документообігу 

супроводження гуманітарних вантажів. Додав, що є 

необхідність у створенні спрощеної системи, наприклад за 

підписом міського голови, оскільки часто доводиться 

терміново приймати важливі рішення і на заваді стає 

складний процес документації з отриманням підписів і т. ін.  

Головуючий  Зауважив, що він майже цілодобово знаходиться на 

робочому місці, тому будь-коли може підписати усе, що 

потрібно. Попросив надати конкретні пропозиції з цього 

питання, кого додатково потрібно вповноважити і він це 

зробить.  

 Також поінформував, що багато закладів та 

підприємств з територій ведення активних бойових дій 

звертаються з пропозицією тимчасово перенести свою 

діяльність на Закарпаття. Закликав депутатів інформувати 

про такі пропозиції. Зазначив, що стосовно цього питання 

дасть відповідне доручення.  

 Надав слово депутату Смірнову В.В. 



Смірнов В. В.  

Фракція «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 Зачитав текст звернення: «У зв'язку з російською 

агресією значних втрат зазнав бізнес на території бойових дій. 

 Безліч підприємств зараз шукає можливості відновити 

свою діяльність на території західних областей України. 

 У зв'язку з цим ми, депутати Ужгородської міської ради, 

закликаємо переносити свої виробництва на територію 

нашого міста та разом підтримувати економіку нашої країни. 

 У пріоритетах - стратегічні підприємства та 

виробництво товарів першої необхідності (хліб, інші продукти 

харчування; одяг, фармацевтика). 

 Перенесення підприємств надасть змогу забезпечити 

також робочі місця нашим гостям, які наразі перебувають 

далеко від своєї домівки через війну. 

 Йдеться не тільки про великий бізнес, а й про 

підприємства чисельністю від 10-І2 працівників. Допомогти 

потрібно кожному охочому! 

 Саме тому ми ініціюємо створення на базі Ужгородської 

міської ради Центру сприяння перенесення бізнесу з зони 

бойових дій, який надаватиме всю необхідну для цього 

допомогу. 

 Задля його функціонування вкрай необхідно: 

• розробити механізм подачі заявок на евакуацію бізнесу до 

Ужгорода; 

•  підписати меморандум про співпрацю з Укрзалізницею та 

приватними фірмами з доставки товарів для допомоги в 

організації логістики та перевезення потужностей 

відповідних підприємств; 

• зібрати інформацію про наявні на території нашої громади 

майнові та земельні площі, які можуть бути надані у 

постійне користування або оренду потенційному бізнесу, а 

також про можливості підключення до електромереж, 

каналізації та водопостачання на цих об'єктах; 

• забезпечити юридичну підтримку особам, які 

звертатимуться з метою евакуації бізнесу; 

• спільно з приватним сектором місцевого бізнесу 

організувати допомогу в пошуку житлової або комерційної 

нерухомості, яка потрібна для комфортного розміщення 

підприємства і його співробітників в м. Ужгород. 

• звернутися до спілок та бізнес асоціацій з інформацією про 

створення такого центру. 

 У довгостроковій перспективі це сприятиме 

наповненню місцевого бюджету,на плечі якого лягла важка 

місія з прийняття вимушено переселених осіб та створення 

гуманітарного та логістичного хабу для передачі допомоги в 

міста, постраждалі від військової агресії. 



 Просимо надати протокольне доручення Ужгородської 

міської ради розробити відповідну Програму з евакуації 

підприємств в місто Ужгород та створити Положення про 

створення «Центру сприяння перенесення бізнесу з зони 

бойових дій», на базі одного з відділів міської ради. 

 Також просимо міську раду звернутися до Кабміну та 

Міністерства юстиції з проханням надати пояснення або 

розробити тимчасовий порядок перереєстрації юридичних 

осіб у випадку, якщо найближчим часом не планується 

відновлення роботи державних реєстрів». 

 Також додав, що потрібно задуматись над питанням 

реєстрації вимушених переселенців, щоб зафіксувати 

збільшення кількості населення міста. У такому випадку, 

можливо, не поставатиме питання вилучення коштів з 

місцевого бюджету до державного, як раніше, коли кількість 

населення була менша. Зауважив, що це питання в 

сьогоднішніх умовах є досить актуальним, оскільки йде 

значне навантаження на всю інфраструктуру міста, особливо 

дорожню, каналізаційну та систему водопостачання. 

 Підкреслив, що головною стратегічною метою наразі 

повинно бути збереження виробничого і трудового 

потенціалу України. 

Головуючий 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Мелкумян А.С. 

  Поінформував, що йдеться про організацію бізнесу в 

Закарпатті, бажаючих приїхати з областей, де зараз 

тривають бойові дії і перенести свій бізнес на територію 

міста. Звернувшись до свого заступника Погорєлова А.В., 

зазначив, що дасть протокольне доручення, щоб працівники 

його напрямку організували цю роботу, потрібно створити 

відповідну програму. Для цього запропонував звернутися до 

Іванча В.В., який займається цим питанням на обласному 

рівні і володіє відповідною інформацією, а можливо і має 

вже певні напрацювання. Також закликав депутатів, 

бажаючих на громадських засадах допомогти, долучатися до 

цієї роботи. 

 Зауважив, що потрібно створити реєстр бажаючих 

працювати і тих, хто готовий створювати робочі місця. А 

також потрібно, щоб долучилися ОТГ, оскільки 

територіально вони мають більше можливостей. 

Глагола Я. І.  

Фракція «СЛУГА 

НАРОДУ» 

 Поінформував, що лікувальні заклади міста майже 

повністю вичерпали свій запас медикаментів. Деякі 

препарати є в наявності, проте інші групи 

життєвонеобхідних ліків відсутні у достатній кількості. 

Зокрема інсулін, препарати для проведення хіміотерапії, а 

також повністю відсутні запаси наркотичних медичних 

засобів для проведення оперативних втручань. Зазначив, що 

планові операції на сьогодні відкладено, оскільки відсутнє 

медикаментозне забезпечення, але на межі зриву і 



проведення ургентних операцій.  

 Також повідомив, що укомплектовані аптечки для 

бомбосховищ, але додав, що є проблема з логістикою, тобто 

забезпечення міста медикаментами. Запропонував міському 

голові звернутися до міст-побратимів і вирішити питання 

постачання медикаментів в медичні заклади. Зазначив, що є 

певні складнощі з перевезенням наркотичних препаратів. 

Потрібно відпрацювати алгоритм постачання ліків. При 

цьому зауважив, що не йдеться про декілька одиниць, які 

прибувають у гуманітарних вантажах, оскільки це не 

вирішить питання, тим паче з урахуванням вимушених 

переселенців, яким потрібна медична допомога. Наголосив, 

що мова йде саме про постачання необхідних ліків, які 

раніше здійснювалося через Київ, але зараз цей алгоритм 

порушено.  

 Поінформував, що заступник посла Ізраїлю 

запропонував свою допомогу і йому було надано перелік 

конче необхідних медичних препаратів.  

Головуючий  Звернувся до депутата Глаголи Я.І. надати йому список 

необхідних ліків, щоб підготувати звернення до голови ОВА 

та директора департаменту охорони здоров'я Пшеничного 

А.О. 

Глагола В. Я. 

Фракція «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 Висловив думку, що немає змісту звертатися до 

представників обласної влади, оскільки в області так само 

потрібних медикаментів немає. Натомість запропонував 

міському голові звернутися до консулів Словацької та 

Угорської республік, з якими він на прямому зв’язку, з 

проханням організувати цю поставку, тим паче, що у міста є 

можливість закупити необхідні медичні препарати. Якщо 

немає можливості організувати цю поставку як 

гуманітарно-цільову від урядів цих країн, то можна 

звернутися, щоб вони через свої фармацевтичні склади 

надали можливість закупити ліки бюджетним коштом.  

Наголосив, що не потрібно перекладати обов'язки з міської 

ради на обласну адміністрацію, а шукати можливості самим 

вирішити проблему. 

Головуючий  Зауважив, що звернутися потрібно, оскільки є нагальна 

потреба і про неї необхідно повідомляти, але крім того, 

намагатися самостійно вирішувати питання.  

 Звернувся до Тарахонич В.Ю., щоб вона допомогла 

зорганізувати зустріч з представниками консульств, які б 

допомогли в організації закупівлі медикаментів бюджетним 

коштом, не у вигляді гуманітарної допомоги. 

Чернобук А. Л.  

Фракція 

«Європейська 

Солідарність» 

 Зазначила, що відповідні заявки щодо необхідних 

медикаментів було надіслано на електронні адреси ряду 

європейських фармацевтичних компаній. 



Головуючий  Надав слово депутату Глаголі В.Я. 

Глагола В. Я.   Підтвердив, що справді волонтери забезпечують місто 

великою частиною медикаментів, проте деякі види, як 

наприклад, інсулін, наркотичні медичні препарати, немає 

можливості забезпечити. Так, наприклад, було 

укомплектовано 600 аптечок для бомбосховищ. Сьогодні  

для нього з Берліна надіслали три палети медикаментів, 

частина яких залишиться для м. Ужгорода, а інша буде 

відправлена у м. Київ, м. Ірпінь та м. Бучу. Висловив сумнів, 

що серед медикаментів будуть саме ці спеціальні препарати, 

оскільки, як правило, вони гуманітарними вантажами не 

відправляються, це повинна бути цільова поставка. 

Мелкумян А.С. 

 

 

Головуючий 

 Зауважив, що кожен медичний заклад повинен надати 

перелік необхідних препаратів, а далі вирішуватиметься 

питання їх закупівлі.  

 Надав слово депутату Качуру В.М. 

Качур В.М.  

Фракція ВО 

«Батьківщина» 

 Висловив думку, що наразі активна фаза надання 

гуманітарної допомоги спадає порівняно з першими днями 

війни, коли всі одразу намагалися допомогти. Кожен  

допомагає на своєму рівні в межах своїх можливостей і 

потрібно брати до уваги, що у кожного вони різні. Оскільки 

хаос перших днів трохи спав, з’явилася можливість 

систематизувати, хоча би місця для харчування тимчасово 

переміщених осіб і визначити, яким воно повинно бути в 

залежності від забезпеченості продуктами, бо рано чи пізно 

продукти будуть закінчуватись.  

 Зауважив, що виникають деякі непорозуміння з 

волонтерами, які виявили бажання допомагати. Навів 

приклад кордону, де розташовані п'ять палаток, хоча 

необхідності в такій кількості наразі немає, але волонтери 

звертаються до депутатів, до міської ради, щоб забезпечити 

продуктами усі місця, де вони допомагають і коли їм 

відмовляють, то відповідно складається враження, що міська 

рада не хоче допомогти. Проте міська рада повинна мати 

необхідний запас продуктів на випадок погіршення ситуації, 

щоб забезпечити не тільки тимчасово переміщених осіб, але 

й містян. Для уникнення подібних ситуацій, запропонував 

визначити умовно сертифіковані місця для харчування.  

 Крім того, висловив прохання, щоб Ужгородська міська 

рада сказала про свою чітку позицію щодо війни, що Росія - 

ворог і агресор. 

Головуючий  Доручив Леньку А.Ю. юридично правильно 

підготувати текс звернення, за яке, наприкінці засідання, 

депутати зможуть проголосувати.  

 Щодо питання, яке порушив Качур В.М., відповів, що 

не може заборонити волонтерам проводити їх роботу, 

зменшувати кількість чи упорядковувати їх діяльність, 



оскільки вони не знаходяться в його підпорядкуванні, тому 

не бачить такої можливості. Більше того, вважає, що таких 

людей потрібно, навпаки, підтримувати в їх прагненні 

допомагати. Він не має змоги регулювати кількість пунктів, 

де волонтери працюють, це їхня ініціатива, а місто 

допомагає їм з продуктами харчування. 

Камінська О. А.  

Фракція 

«Європейська 

Солідарність» 

 Висловила прохання від волонтерів, які працюють на 

КПП «Ужгород» залишити хоча б одну палатку з опаленням. 

Оскільки перед тим, це забезпечував приватний підприємець 

і йому виставили рахунок, тому волонтери звернулися, щоб 

міська рада допомогла з оплатою електроенергії або 

вирішила питання з підприємцем. 

Головуючий Надав слово Глаголі Я.І. 

Глагола Я. І.  Зазначив, що наразі нема необхідності додатково 

розгортати на КПП медичні пункти, як це було в перші дні, 

коли спостерігався великий наплив громадян з регіонів, де 

ведуться бойові дії.  

 Поінформував, що наразі на кордоні розташований 

пункт «Червоного хреста», а також працюють словацькі 

парамедики. 

Головуючий  Надав слово депутату Маєрчику П.С. 

Маєрчик П. С. 

Фракція «Опозиційна 

платформа – За 

життя»  

 Вказав на наявність ще однієї значної проблеми, а саме 

високої ціни на газ та електроенергію для підприємців, які 

надають послуги та займаються виробництвом, наприклад, 

випікають хліб. Зауважив, що висока ціна на енергоносії 

призведе до здорожчання виробів і послуг. Тому 

запропонував звернутися з проханням до відповідної 

установи, яка регулює ціни в Україні, затвердити більш 

прийнятну ціну на енергоносії. 

Головуючий  Повідомив, що це одне з тих питань, яке міська рада з 

етичних міркувань не піднімає, з огляду на те, в якій важкій 

ситуації опинилися інші регіони України. Зазначив, що це 

питання відоме, його обговорювали, проте зараз відповіді на 

нього немає, як і на багато подібних питань. 

 Оголосив реєстрацію депутатів, за результатами якої 

(33 депутати плюс міський голова), повідомив, що сесія 

повноважна. 

  Продовжив роботу четвертого пленарного засідання 

XVI сесії міської ради після перерви. Нагадав депутатам, що 

їм роздано порядок денний, регламент роботи та проєкти 

рішень, які розглянуті на засіданні постійних комісій. 

 Поставив на голосування порядок денний та регламент 

роботи за основу. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 33, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 



 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

 З НИХ: "ЗА":  33 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Повідомив, що враховуючи воєнний стан, активні 

бойові дії на території держави та тимчасовою втратою 

актуальності деяких питань, вилучає з порядку денного ХVI 

сесії наступні проєкти рішень: №№ 643, 644, 649, 650, 651, 

652, 654, 663, 674, 690, 793, 704, 705, 707, 709, 710, 711, 712, 

715, 716, 717, 718, 719, 720, 721, 722, 723, 724, 726, 727, 728, 

729. Водночас запропонував довключити до порядку 

денного депутатський запит та відповідно звернення, яке 

наразі готують юристи. 

 Поставив на голосування порядок денний та регламент 

роботи позачергового четвертого пленарного засідання ХVI 



сесії міської ради VІІІ скликання в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

 З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО   

 

Порядок денний та регламент роботи позачергового четвертого пленарного 

засідання чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІIІ скликання     

прийнятий (додається). 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ           

позачергового четвертого пленарного засідання  

чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІIІ скликання 

 

 14 березня 2022 року                м. Ужгород 

 

1. (проєкт № 738 з доповненням) Про зміни до рішення VІІІ сесії міської ради 

VІІІ скликання 03 серпня 2021 р. № 316. (Програма заходів оборонної та 

мобілізаційної роботи) 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної  

роботи. 

2. (проєкт № 739 з доповненням) Про зміни до рішення ХLVІІ сесії міської 

ради  VІІ скликання 07.05.2020 року № 1928. (Програма забезпечення 

роботи медичних комісій) 

Доповідає: Глагола Я.І. – начальник управління охорони здоров’я та  

цивільного захисту населення. 

3. (проєкт № 740 з доповненням) Про зміни до бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади на 2022 рік. 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної  

             політики. 

4. (проєкт № 741) Про затвердження розпорядження міського голови від 

02.03.2022 № 54/к/тр. 

Доповідає: Макара О.М. – начальник служби персоналу та спецроботи. 

5. (проєкт № 742) Про Програму «Безпека закладів загальної середньої освіти 

міста на 2022 рік» 

Доповідає: Мухомедьянова Н.Б. – начальник управління освіти. 

6. (проєкт № 713 з доповненням) Про доповнення до рішення ХІІІ сесії міської 

ради VІІІ скликання 29.11.2021 року № 488. (План підготовки регуляторних 

актів) 

Доповідає: Ленько А.Ю. – начальник управління правового забезпечення. 

7.  (проєкт № 714 з доповненням) Про зміни та доповнення до рішення ХVІІ 

сесії міської ради VІІ скликання 09.11.2017 року № 797. (Програма сприяння 

виконанню рішень судів) 

Доповідає: Ленько А.Ю. – начальник управління правового забезпечення. 

8. (проєкт № 706) Про надання матеріальної допомоги мешканцям міста на 

лікування. 

Доповідає: Келемец А.М. – директор департаменту соціальної політики. 

9. (проєкт № 702) Звіт про виконання бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади за січень – грудень 2021 року. 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної    

            політики. 

10.  (проєкт № 725) Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 № 1151 «Про 

місцеві податки та збори». 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної    

             політики. 



11.  Про депутатський запит. 

   Доповідає: Смірнов В.В.– депутат міської ради. 

12. Про звернення депутатів Ужгородської міської ради 

           Доповідає:Качур В.М.- депутат міської ради. 

       13. Різне. 
 

 

 

Р Е Г Л А М Е Н Т 

роботи позачергового четвертого пленарного засідання  

чергової ХVІ сесії Ужгородської міської ради VІІІ скликання 

 

14 березня 2022 року       м. Ужгород 

 

Початок роботи сесії       об 11.00 год. 

Розгляд першого – п’ятого питань до 10 хв. 

Розгляд шостого – дванадцятого питань до 5 хв. 

Для виступів в порядку обговорення до 3 хв. 

Для інформації в «Різному» до 5 хв. 

 

Міський голова       Богдан АНДРІЇВ 

 

 

Головуючий Перейшов до розгляду порядку денного. 

 

1. Проєкт № 738 з доповненням «Про зміни до рішення VІІІ сесії міської ради VІІІ 

скликання 03 серпня 2021 р. № 316». 

Доповідає: Зима І.В. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної роботи. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 738 з 

доповненням «Про зміни до рішення VІІІ сесії міської ради 

VІІІ скликання 03 серпня 2021 р. № 316» за основу і в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 



 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до рішення VІІІ сесії міської ради VІІІ скликання 03 серпня 

2021 р.  № 316» прийнято (додається). 

 

2. Проєкт № 739 з доповненням «Про зміни до рішення ХLVІІ сесії міської ради VІІ 

скликання 07.05.2020 року № 1928».  

Доповідає: Глагола Я.І. – начальник управління охорони здоров’я та цивільного 

захисту населення. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 739 з 

доповненням «Про зміни до рішення ХLVІІ сесії міської ради  

VІІ скликання 07.05.2020 року № 1928» за основу і в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 



 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

 З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до рішення ХLVІІ сесії міської ради VІІ скликання 

07.05.2020 року № 1928» прийнято (додається). 

 

3. Проєкт № 740 з доповненням «Про зміни до бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади на 2022 рік». 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 740 з 

доповненням «Про зміни до бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади на 2022 рік» за основу.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 33, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 



 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   33 

 З НИХ: "ЗА":  33 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

 РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Відмітив наявність критичних зауважень до проєкту 

рішення № 740. 

 Надав слово депутату Рибі А.Ю. 

Риба А. Ю. 

Фракція 

«Європейська 

Солідарність»  

 Зазначив, що у самому проєкті рішення, в пункті, який 

стосується «Програми забезпечення роботи медичних комісій 

при Ужгородському об’єднаному міському військовому 

комісаріаті на 2020-2023 роки» суму 2 073 800 грн. зменшити 

до 1 000 000 грн. 

 Також зазначив, що у доповненні, кошти, які передбачені 

на фінансування компенсаційних виплат за пільговий проїзд з 

17 000 000 грн. зменшити до 9 000 000 грн.  

Головуючий 

У залі 

Головуючий 

 

Волосянський О.П. 

 Поставив на голосування критичні зауваження. 

Галас. 

  Резюмував, що є два критичні зауваження до проєкту 

рішення № 740, озвучені депутатом Рибою А.Ю.  

 Запропонував за кожне критичне зауваження голосувати 



 

Головуючий 

окремо  

 Поставив на голосування перше критичне зауваження 

депутата Риби А.Ю. щодо зменшення бюджетних призначень 

на фінансування роботи медичних комісій. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 2, Утримався – 1. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ПРОТИ 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 15  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  УТРИМАВСЯ 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  ПРОТИ 

   УСЬОГО:   33 

З НИХ: "ЗА":  27 "ПРОТИ":  2 "УТРИМАЛОСЬ":  1 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  3 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Надав слово депутату Рибі А.Ю. 

Риба А. Ю.    Пояснив, що друге зауваження стосується доповнення до 

програми пільгового перевезення пасажирів (Програма 

фінансування видатків на компенсаційні виплати за пільговий 



проїзд автомобільним транспортом на міських автобусних 

маршрутах загального користування у м. Ужгород на 

2022-2024 роки). В цілому Програмою передбачалося 26 млн. 

грн., з яких 9 млн. грн. вже профінансовано раніше. Зазначив, 

що на сьогодні департаментом соціальної політики було 

запропоновано забезпечити Програму коштами в повній мірі, 

тобто до 26 млн. грн., а це ще 17 млн. грн. Висловив 

пропозицію наповнити тільки на 9 млн. грн. 

Головуючий   Уточнив, що Програма вже забезпечена на 9 млн. грн. і 

наразі додається ще 9 млн.  

 Поставив на голосування критичне зауваження до 

проєкту рішення № 740, озвучене депутатом Рибою А.Ю. 

щодо зменшення фінансування на компенсаційні виплати за 

пільговий проїзд. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 



 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

   УСЬОГО:   33 

 З НИХ: "ЗА":  28 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  5 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Відмітив, що участі у голосуванні не брали депутати, в 

яких є конфлікт інтересів, а також він сам. 

Риба А. Ю.   Прокоментував зменшення фінансування роботи 

медичних комісій до 1 млн. грн., пояснивши, що на сьогодні 

дана комісія, яка працює при військоматі, забезпечує роботу з 

добровольцями і тими, кого призивають з м. Ужгород і району. 

Проте фінансове забезпечення здійснює тільки місто. 

 Зважаючи на те, що комісія працює в інтересах всього 

району і області, запропонував, щоб департамент фінансів та 

бюджетної політики разом з управлінням охорони здоров’я та 

цивільного захисту населення звернулися до керівництва 

області або керівників ОТГ з проханням долучитися до 

співфінансування роботи даної медичної комісії.   

Головуючий  Вказав на слушність зауваження депутата. Звернувся до 

відповідних структурних підрозділів, щоб вони підготували 

лист до усіх суміжних ОТГ та обласної військової адміністрації 

з метою їх участі у співфінансуванні програми щодо роботи 

медичних комісій.  

 Поставив на голосування проєкт рішення № 740 в цілому 

з доповненням і критичними зауваженнями. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 29, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 



 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

   УСЬОГО:   33 

 З НИХ: "ЗА":  29 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  4 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної громади 

на 2022 рік» прийнято (додається). 

 

4. Проєкт № 741 «Про затвердження розпорядження міського голови від 02.03.2022 

№ 54/к/тр». 

Доповідає: Макара О.М. – начальник служби персоналу та спецроботи. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 741 «Про 

затвердження розпорядження міського голови від 02.03.2022 

№ 54/к/тр» за основу і в цілому. Зазначив, що відповідно до 

чинного законодавства таке рішення повинно бути прийнято. 

Штатна структура залишається без змін в особливий період. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 



 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про затвердження розпорядження міського голови від 02.03.2022 № 

54/к/тр» прийнято (додається). 

 

5. Проєкт № 742 «Про Програму «Безпека закладів загальної середньої освіти міста 

на 2022 рік». 

Доповідає: Мухомедьянова Н.Б. – начальник управління освіти. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 742 «Про 

Програму «Безпека закладів загальної середньої освіти міста 

на 2022 рік» за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 



 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

 З НИХ: "ЗА":  32 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  2 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про Програму «Безпека закладів загальної середньої освіти міста на 

2022 рік» прийнято (додається). 

 

6. Проєкт № 713 з доповненням «Про доповнення до рішення ХІІІ сесії міської ради 

VІІІ скликання 29.11.2021 року № 488». 

Доповідає: Ленько А.Ю. – начальник управління правового забезпечення. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 713 з 

доповненням «Про доповнення до рішення ХІІІ сесії міської 

ради VІІІ скликання 29.11.2021 року № 488» за основу і в 

цілому. Зазначив, що йдеться про план підготовки проєктів 

регуляторних актів на 2022 рік. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 31, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 



 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 13  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 14  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 15  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 16  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   33 

З НИХ: "ЗА":  31 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  2 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про доповнення до рішення ХІІІ сесії міської ради VІІІ скликання 

29.11.2021 року № 488» прийнято (додається). 

 

7. Проєкт № 714 з доповненням «Про зміни та доповнення до рішення ХVІІ сесії 

міської ради VІІ скликання 09.11.2017 року № 797». 

Доповідає: Ленько А.Ю. – начальник управління правового забезпечення. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 714 з 

доповненням «Про зміни та доповнення до рішення ХVІІ сесії 

міської ради VІІ скликання 09.11.2017 року № 797» за основу і 

в цілому. Зазначив, що йдеться про програму сприяння 

виконання рішень судів. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 31, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 



 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

   УСЬОГО:   33 

 З НИХ: "ЗА":  31 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  2 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни та доповнення до рішення ХVІІ сесії міської ради VІІ 

скликання 09.11.2017 року № 797» прийнято (додається). 

 

8. Проєкт № 706 «Про надання матеріальної допомоги мешканцям міста на 

лікування». 

Доповідає: Келемец А.М. – директор департаменту соціальної політики. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 706 «Про 

надання матеріальної допомоги мешканцям міста на 

лікування» за основу.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 



 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Повідомив про наявність критичних зауважень постійних 

комісій:  

- з питань соціально-гуманітарної політики, Регламенту та 

депутатської етики: «Доповнити проєкт рішення пунктами 

наступного змісту: 

1.5. Гр. Білак Кароліні Іванівні, 1978 року народження, 

мешканці м. Ужгород, вул.****** ,**/* (реєстраційний 

номер облікової картки платника податків *********), 

онкологія (злоякісне новоутворення БДУ), на лікування у 

сумі  20 000, 00 грн. 



1.6. Гр. Бельо Надії Бейлівні, 1988 року народження, мешканці 

Великоберезнянського р-ну, с.Жорнава, **/*, (реєстраційний 

номер облікової картки платника податків *********), на 

термінову операцію сина 2021р.н. (прогресуюча 

гідроцифалія) у сумі 10 000, 00 як виняток. 

1.7. Гр. Данилич Іванни Іванівни, 1982 року народження, 

мешканці м. Ужгород, вул. *******, **/* (реєстраційний 

номер облікової картки платника податків **********), 

онкологія у мами Данилич В.Д, у сумі 10 000, 00 грн. 

1.8. Гр. Педенко Олег Леонідович, 1962 року народження, 

мешканець м. Ужгород, вул. ********, ***, (реєстраційний 

номер облікової картки платника податків *********), особа 

з інвалідністю 1 групи з/з на лікування та реабілітацію в 

сумі 10 000, 00грн. 

1.9. Гр. Ковальчук Ірині Євгенівні, 1975 року народження, 

мешканці м. Ужгород, вул. ******, **/*(реєстраційний 

номер облікової картки платника податків **********), на 

лікування (онкологія) у сумі 10000,00 грн., 

1.10 Гр. Шолтес Ользі Юріївні, 1987 року народження, 

мешканці м. Ужгород, вул. ********, **/**(реєстраційний 

номер облікової картки платника податків  **********), на 

лікування (онкологія) у сумі 10000,00 грн.»; 

 

- з питань регулювання земельних відносин, містобудування та 

архітектури:  

« 1. В пункті 1.1 (Блага А.О.) збільшити суму матеріальної 

допомоги на 10,0 тис. грн. 

2.В пункті 1.6 (Бельо Н.Б.) збільшити суму матеріальної 

допомоги на 10, 0 тис. грн. 

3. Доповнити проєкт рішення пунктом наступного змісту: «1.11 

Жменяк Михайло Михайлович, 1969 року народження, 

мешканцю м. Ужгород, вул.****, *, (реєстраційний номер 

облікової картки *******), оперативне втручання на серце, у 

сумі 40000,00 грн.». 

  Також зачитав своє критичне зауваження: «Доповнити 

проєкт рішення пунктом наступного змісту:  

1.12 Гр. Петрила Тетяні Феодосіївні, 1949 року народження 

мешканці м. Ужгорода, вул. ********, для створення  

належних житлово-побутових умов та оформлення опікунства, 

у сумі 10 000, 00 грн.». 

 Поставив на голосування критичні зауваження постійних 

комісій разом зі своїм критичним зауваженням. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 33, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 



 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  33 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 706 в цілому 

з критичними зауваженнями.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 33, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 



 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  33 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про надання матеріальної допомоги мешканцям міста на лікування» 

прийнято (додається). 

 

9. Проєкт № 702 «Звіт про виконання бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади за січень-грудень 2021 року». 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики. 

 

Головуючий  Поставив на голосування проєкт рішення № 702 «Звіт про 

виконання бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади за січень-грудень 2021 року» за основу і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 34, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 



 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Сідун Юрій Васильович  ЗА 

 28  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 29  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 30  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 31  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 32  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 33  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 34  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   34 

З НИХ: "ЗА":  34 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Звіт про виконання бюджету Ужгородської міської територіальної 

громади за січень-грудень 2021 року» прийнято (додається). 

 

10. Проєкт № 725 «Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 № 1151 «Про 

місцеві податки та збори». 

Доповідає: Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики. 

 

Головуючий  Оголосив наступний проєкт рішення № 725 «Про зміни до 

рішення міської ради 10.07.2018 № 1151 «Про місцеві податки 

та збори». Зачитав супровідну записку до проєкту рішення 

(додається). 

  Поставив на голосування проєкт рішення № 725 за основу 

і в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 32, Проти – 0, Утримався – 0. 



№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Коціпак Віталій Олексійович  ЗА 

 18  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 19  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 20  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 21  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 22  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 23  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 24  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 25  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 26  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 27  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 28  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 29  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 30  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 31  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 32  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 33  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   33 

З НИХ: "ЗА":  32 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  1 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про зміни до рішення міської ради 10.07.2018 № 1151 «Про місцеві 

податки та збори» прийнято (додається). 

 

11. Про запит депутатів. 

Доповідає: Смірнов В.В. – депутат міської ради. 

 

Головуючий 

 

 

 «Запит щодо організації роботи по переміщенню бізнесу з 

місць, де тривають активні бойові дії, доручити управлінню 

економіки, Артем Вікторович (Погорєлов) цим питанням 



 

 

 

 

 

 

Горват Е. І. 

Фракція «РІДНЕ 

ЗАКАРПАТТЯ» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головуючий 

 

займеться, дасть відповідні доручення і цю роботу ми 

налагодимо».  

 Також запропонував депутатам, які бажають працювати в 

комісіях з цього напрямку, повідомити про це відділ по роботі 

з депутатами та постійними комісіями, щоб бути включеними 

до їх складу.  

 Зауважив, що даний запит стосується перебудови роботи 

управління економіки і департаменту фінансів. Адже весь 

перелік питань, які на сьогодні виникають, пов’язаний з тим, 

що економіка України ще не перейшла на «воєнні рейки», на 

разі цим займається Кабінет міністрів. Зазначив, що 

наприклад, питання стосовно забезпечення ліками – чітко 

регламентується тендерними закупівлями. Хоча Національний 

банк дозволив придбання валюти для закупівлі елементарних 

видів медикаментів. У той самий час закупівля інсуліну 

здійснюється тільки через проведення тендеру. Тому, на його 

думку, з настанням нових економічних умов, потрібно 

перебудувати роботу управління економіки та департаменту 

фінансів. Запропонував дати доручення на створення 

додаткових комісій, відділів, які б займалися залученням 

спеціалістів для роботи в нових економічних умовах.  

 Взяв до відома сказане депутатом Горватом Е.І. Поставив 

на голосування «Про запит депутатів», озвучений депутатом 

Смірновим В.В. на початку засідання. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 29, Проти – 0, Утримався – 0. 

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Віталій Ярославович  ЗА 

 8  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 9  Гомонай Василь Васильович  ЗА 

 10  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 11  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 12  Готра Віталій Вікторович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 13  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 14  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 15  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 16  Козак Василь Андрійович  ЗА 

 17  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 18  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 19  Маєрчик Павло Степанович  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 20  Мандич Юрій Васильович  ЗА 

 21  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 



 22  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 23  Мухомедьянова Наталія Богданівна  НЕ ГОЛОСУВАВ 

 24  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 25  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 26  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 27  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 28  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 29  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 30  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 31  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 32  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   32 

З НИХ: "ЗА":  29 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  3 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про запит депутатів» прийнято (додається). 

 

12. Про звернення депутатів Ужгородської міської ради. 

Доповідає: Качур В.М.- депутат міської ради. 

 

Головуючий  
 

 Перейшов до розгляду звернення до Президента України, 

запропоноване депутатом Качуром В.М., надав йому слово. 

Качур В. М.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Зазначив, що депутати повинні чітко визначити, що Росія 

є ворогом і висловити свою усім зрозумілу позицію, щоб в 

подальшому не було ніяких спекуляцій з цього приводу. 

 Зачитав текст звернення депутатів Ужгородської міської 

ради до Президента України щодо засудження військової 

агресії РФ та намагання окупувати територію України:  

 «Ми, депутати Ужгородської міської ради, звертаємося до 

вас у цей непростий час, в настання якого ніхто з нас не хотів 

вірити. Сталося так, що війна, яка тривала на сході нашої 

держави, сьогодні переросла в повномасштабну війну. 

 Варто пам’ятати, що у часі гібридної і повномасштабної 

війни ворог діє підступно і жорстоко на всіх фронтах. 

 Ми морально готові до різного розвитку подій, але маємо 

розуміти, що в час військової агресії нам всім потрібна міцна 

та об’єднана країна – з сильною армією та об’єднаним 

суспільством. 

 Цинічні та неадекватні висловлювання Путіна, який 

поставив під сумнів сам факт існування української 

державності, його хворобливі зазіхання на світове панування, 

свідчать, що він не зупиниться на цьому і далі буде 

здійснювати агресію щодо України та інших країн 

Центральної та Східної Європи. 

 Його мета – знищити Українську державу, та її українську 

ідентичність з усіма руйнівними для нашої нації наслідками та 

несе українцям терор, геноцид, тотальне винищення. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головуючий  

 

 

У залі 

 

Тарахонич В.Ю. 

Фракція 

«Європейська 

Солідарність» 

 Ми, депутати Ужгородської міської ради, повністю 

підтримуємо зусилля Президента України Володимира 

Зеленського, вітчизняних дипломатів, а також наших 

захисників – Збройні сили України та рішуче засуджуємо 

збройну агресію Російської Федерації і намагання окупувати 

території України. 

 Комунальні підприємства Ужгородської міської 

територіальної громади працюють в посиленому режимі, 

забезпечуючи всі стратегічно важливі напрямки 

життєдіяльності: водопостачання, тепло, електроенергію, 

надається медична допомога в повному обсязі, допомога 

вимушеним переселенцям. 

 Ми віримо в наші Збройні сили, територіальну оборону, у 

силу духу і героїзм українського народу. Україна і далі 

впевнено повинна йти своїм шляхом у майбутнє у колі 

демократичних держав, зокрема ЄС та НАТО. За цей вибір ми 

заплатили високу ціну. 

 Сьогодні, як ніколи, ми повинні бути згуртовані, пильні 

та не піддаватися на будь-які можливі провокації. Дії ворога 

спрямовані на дестабілізацію соціально-політичної ситуації на 

теренах України. Ужгородці завжди відзначалися мужністю, 

рішучістю, гарячими серцями та холодним розумом, і сьогодні 

ми вкотре демонструємо свою єдність та готовність дати відсіч 

російському загарбнику. 

Слава Україні!». 

 Звернувся до депутатів з проханням висловити їхні 

пропозиції щодо звернення: поставити його на голосування чи  

натомість кожен підпишеться під текстом.  

 Від депутатів надійшла пропозиція поставити звернення 

на голосування. 

 Запропонувала вилучити з тексту звернення слова щодо 

неочікуваності нападу. 

Риба А. Ю.   Висунув пропозицію, щоб у тексті звернення перед 

словами «Слава Україні!» написати: «Русский корабль – иди 

на*уй!». 

Головуючий  

 

 

 

 

 Резюмував, що були запропоновані два зауваження до 

тексту звернення: депутата Тарахонич В.Ю. і депутата Риби 

А.Ю.  

 Відмітив відсутність заперечень з боку інших депутатів 

до запропонованих зауважень. 

  Поставив на голосування «Про звернення депутатів 

Ужгородської міської ради» до Президента України, зачитане 

депутатом Качуром В.М., нагадавши, що озвучені зауваження 

були погоджені. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 28, Проти – 0, Утримався – 0. 



№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір 

 1  Азізян Ірина Леонідівна  ЗА 

 2  Андріїв Богдан Євстафійович  ЗА 

 3  Бадида Марія Петрівна  ЗА 

 4  Білонка Володимир Іванович  ЗА 

 5  Бокоч Юліана Миколаївна  ЗА 

 6  Волосянський Олександр Павлович  ЗА 

 7  Глагола Ярослав Іванович  ЗА 

 8  Горват Ернест Іванович  ЗА 

 9  Горват Мирослав Васильович  ЗА 

 10  Готра Віталій Вікторович  ЗА 

 11  Жганич Віктор Юрійович  ЗА 

 12  Камінська Олена Анатоліївна  ЗА 

 13  Качур Віктор Миколайович  ЗА 

 14  Личов Сергій Миколайович  ЗА 

 15  Ліврінц Антон Антонович  ЗА 

 16  Маєрчик Павло Степанович  ЗА 

 17  Мелкумян Арсен Суренович  ЗА 

 18  Мильо Володимир Володимирович  ЗА 

 19  Мухомедьянова Наталія Богданівна  ЗА 

 20  Риба Андрій Юлійович  ЗА 

 21  Роман Мирослава Василівна  ЗА 

 22  Смірнов Віталій Володимирович  ЗА 

 23  Тарахонич Вікторія Юріївна  ЗА 

 24  Трускавецька Діана Ігорівна  ЗА 

 25  Чернобук Алла Леонідівна  ЗА 

 26  Чорній Ігор Ігорович  ЗА 

 27  Шевчук Григорій Васильович  ЗА 

 28  Штефаньо Валентин Павлович  ЗА 

   УСЬОГО:   28 

З НИХ: "ЗА":  28 "ПРОТИ":  0 "УТРИМАЛОСЬ":  0 "НЕ ГОЛОСУВАЛО":  0 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

Рішення «Про звернення депутатів Ужгородської міської ради» прийнято 

(додається). 

 

Головуючий 

 

У залі 

 Оголосив позачергове четверте пленарне засідання 

чергової ХVI сесії міської ради VIІІ скликання закритим. 

Звучить Державний Гімн України. 

 

 

 

 

 

Міський голова                                       Богдан АНДРІЇВ 

 


